
PROTOKÓŁ  XXXV/2006r.

z  XXXV zwyczajnej sesji Rady Gminy Lubrza odbytej w dniu  16 czerwca 2006r.             
w siedzibie Urzędu Gminy w Lubrzy w godz. od 900 do 1330

Podjęto uchwały nr  od XXXV/207/2006r. do XXXV/213/2006r.
Obradom przewodniczył Przewodniczący  Rady Gminy Lubrza – Kazimierz Koszucki, 
protokołowała  Magdalena Gadawska.
W sesji udział wzięło 10 radnych na stan 15.
radni:   -  Marzena  Zwęgrodzka,  Piotr  Śramkiewicz,  Jan  Pilczuk,  Ryszard  Sawczyn,  Urszula 
Maczalska nie obecni na posiedzeniu. 
Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Przewodniczący Rady Gminy Lubrza Kazimierz Koszucki otworzył XXXV zwyczajną sesję Rady 
Gminy  Lubrza, stwierdził prawomocność posiedzenia.

Przewodniczący Rady Gminy Lubrza Kazimierz Koszucki  przedstawił proponowany porządek 
obrad:
PROPONOWANY PORZĄDEK OBRAD

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2. Ustalenie porządku obrad.
3. Informacja z prac Wójta między sesjami. 
4. Informacja z prac Przewodniczącego Rady Gminy między sesjami.
5. Interpelacje i wnioski radnych.
6.  Odpowiedzi na interpelacje.
7. Wydanie opinii Rady Gminy w Lubrzy w sprawie utworzenia salonu gier w Porcie 2000-

Mostki.
8. Informacja dotycząca przygotowania gminy do sezonu turystycznego.
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXIV/205/2006 r. Rady Gminy Lubrza z 

dnia  28  kwietnia  w  sprawie  zmiany  uchwały  nr  XXX/176/2005  w  sprawie  uchwalenia 
budżetu Gminy Lubrza na rok 2006.

10. Podjęcie  uchwały w sprawie zakresu i  formy informacji  o przebiegu wykonania budżetu 
Gminy Lubrza za I półrocze. 

11. Podjecie uchwały w sprawie szczegółowych zasad i  trybu umarzania wierzytelności  oraz 
udzielania  ulg  w  spłacie  należności  pieniężnych  Gminy  Lubrza  i  gminnych  jednostek 
organizacyjnych, do których nie stosuje się przepisów ustawy – Ordynacja podatkowa oraz 
wskazania organów i osób do tego uprawnionych.

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXII/195/2006 r. Rady Gminy w Lubrzy z 
dnia 17 lutego 2006 r. w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Zakładu 
Budżetowego w Lubrzy.

  13. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  najniższego  wynagrodzenia  pracowników 
zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych Gminy.

  14. Podjęcie uchwały w sprawie porozumienia co do wartości jednego punktu w złotych dla 
pracowników gminnych jednostek organizacyjnych. 

 15. Podjecie  uchwały  w  sprawie  wyrażania  zgody  na  zbycie  nieruchomości  (mieszkanie  w 
Zagórzu).
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16. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia instytucji kultury (Gminny Ośrodek Kultury wraz z 
biblioteką).

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w podziale na okręgi wyborcze do Rady Gminy.
18. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Gminy w Lubrzy. 
19. Dyskusja i wnioski.

Następnie Przewodniczący Rady Gminy - Kazimierz Koszucki poddał pod głosowanie porządek 
obrad, który został wyłożony przed obradami Rady Gminy
 

– porządek obrad został przyjęty przy 9 głosach za -

Radny Stanisław Kluczkiewicz  dotarł na posiedzenie Rady Gminy w Lubrzy.
Stan radnych 10 na 15.
Odnośnie pkt.3

„Informacja z prac Wójta między sesjami”.

Do przekazania  informacji  z  prac  wójta  między  sesjami  zobowiązał  się  Pan   Eugeniusz 
Chamarczuk – Wójt Gminy Lubrza:

➢w miesiącu  maju odbyła się  się impreza pt. „Zlot Miłośników Pojazdów Militarnych”. 
Koszt imprezy to ok. 120 tys. w tym pozyskanych środków od sponsorów , Euroregionu i innych 
instytucji to ok. 93 tys., wkład włożony przez Gminę wyniósł  20 tys. złotych,

➢zorganizowano spotkania wiejskie oprócz miejscowości: Mostki, Przełazy, Zagórze. W tych 
miejscowościach spotkania z mieszkańcami odbędą się po zakończeniu budowy kanalizacji. 

➢oczekiwania względem funkcjonowania Zakładu Budżetowego „EKO-FORT” były duże, w 
praktyce brak organizacji, mała operatywność, zła promocja turystyczna. Zakład nie wypracowuje 
pieniędzy  na  realizację  własnych  zadań.  W raz  z  dyrektorem EKO-FRT-u  zapadła  decyzja  o 
zwolnieniu dyrektora do spraw promocji bunkrów. 

➢ trwa realizacja projektu pt. „Zintegrowany Program Operacyjny Rozwoju Regionalnego 
Europejski Fundusz Społeczny działanie 2.1” Zgłosiło się 20 osoby z pośród których zostanie 
wybranych 15,

➢ odbyło się spotkanie z Państwowymi Lasami w sprawie zagospodarowania lądowiska w 
miejscowości  Zagórze,  nie  daleko  PORT-u  2000.  Powstaje  koncepcja  utworzenia  lotniska,  co 
zaowocowało by rozwojem turystyki na terenie Gminy oraz główny cel to ratownictwo. Gmina 
jest zainteresowana projektem ze względu na bliską lokalizację autostrady A-2. Grunty na którym 
zostałoby  zlokalizowane  lądowisko  należą  do  Lasów  Państwowych,  stąd  też  Nadleśnictwo 
powinno włączyć się aktywnie w pozyskiwanie środków finansowych.

➢trwa  realizacja  koncepcji  zaopatrzenia  mieszkańców  w  wodę  –  miejscowości  Mostki, 
Przełazy, Zagórze. Wykonujemy dokumentacje na nowe studnie.

➢zostało  zorganizowane  spotkanie  z  mieszkańcami  Mostek  w  sprawie  trwającej  budowy 
drogi nr 2.

➢pojawił się problem z zagospodarowaniem plaż przy jeziorze Niesłysz zasięg naszej Gminy,. 
Chodzi o plażę w Krzeczkowie i Niesulicach - „Lumel” . Przy korzystaniu z plaży powinny być 

2



zapewnione  określone  wymogi  w  zakresie  bezpieczeństwa  i  sanitarnym.  Brak  jest  właścicieli 
gruntów ,na które zlokalizowane są plaże, wobec tego te zadania powinna spełnić gmina. 

➢decydujemy się na większą promocję „Pętli Boryszyńskiej” ze względu na trwający okres 
letni  i  turystyczny.  Zostaną  wyasygnowane  środki  finansowe  na  reklamę  naszej  atrakcji  w 
gazetach i w telewizji.

➢odbyły się po raz 5 targi młodzieżowe we Frankfurcie. W targach uczestniczyła młodzież z 
naszych szkół wraz z nauczycielami. Pokazaliśmy nasze atrakcje turystyczne. 

➢trwają intensywne przygotowania do imprezy pt. „Noc Nenufarów”. Została zaplanowana 
nowa  aranżacja  widowiska,  nowa  scenografia.  W  to  przedsięwzięcie  została  zaangażowana 
młodzież i dzieci z naszych szkół.

➢ odbyła się wizyta w zaprzyjaźnionej Gminie Bürg w Niemczech. Rozmowy toczyły się na 
temat działań związanych z promocją turystyki.

➢organizujemy  pomoc  dla  ludzi  poszkodowanych  w  wyniku  pożaru.   Pozyskujemy 
darczyńców,  ksiądz  ogłosił  zbiórkę  pieniędzy  po  mszach  niedzielnych.  Budynek  zostanie 
odbudowany. 

Radna pani Alina Mieczyńska zabrała głos – Czy mieszkańcy dostali pieniądze z Gminy i w jakiej 
wysokości i czy istnieje możliwość znalezienia dla tych ludzi mieszkań ?

Głos zabrał wójt pan  Eugeniusz Chamarczuk – poinformował, że ośrodek Pomocy Społecznej 
udzielił  doraźną  pomoc  w  wysokości  7.500  złotych  tj.  ok.  500  złotych  na  osobę.  Na  dzień 
dzisiejszy Gmina nie dysponuje wolnymi mieszkaniami, w tej kwestii należy pomóc wszystkim 
poszkodowanym rodziną,  a  nie  tylko jednej.  Trzeba jak najszybciej  zacząć prace budowlane i 
odbudować mieszkania dla tych ludzi.

Odnośnie pkt. 4
„Informacja z prac Przewodniczącego Rady Gminy między sesjami”. 

Do  przedstawienia  informacji  z  prac  Przewodniczącego  Rady  Gminy  między  sesjami 
zobowiązał  się  Pan  Kazimierz  Koszucki  –  Przewodniczący  Rady  Gminy,  sprawozdanie  z  prac 
między sesjami stanowi załącznik do protokołu. 

Odnośnie pkt.5

„Interpelacje i wnioski radnych”.
Wniosek Data, podpis osoby 

przyjmującej wniosek 

1

Radny/a  Stanisław Kuczyński

• prośba  o  szybsze  uporządkowanie  posesji  i  dróg  w  miejscowości 
Mostki po pracach związanych z budową kanalizacji, 

• prośba  o  wyjaśnienie  zbyt  dużej  ilości  studzienek  na  odcinku  od 
ośrodka zdrowia do bloku nr 86 w Mostkach,

Przekazano .............................

2 Radny/a Alina Mieczyńska

• wniosek  w  sprawie  naprawienia  i  poszerzenia  drogi  gminnej  w 
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miejscowości Buczyna. Droga prowadzi do miejscowości Łagów, do 
granicy lasu (koło trzech brzóz).

Przekazano .................................................

3 Radny/a Jan Kaniecki

• prośba  o  uporządkowanie  terenu  przy  kanale  koło  Młynu  w 
miejscowości Lubrza. Wycięcie zbędnej trzciny, przykoszenie trawy.

Przekazano .................................................

4. Radny/a Anna Brachman

• wniosek  z  prośbą  o  naprawę  nawierzchni  drogi  powiatowej  na 
odcinku „trasy A2” - Zagórze.

Przekazano...............................
5. Radny/a Radosław Noworyta

• prośba o systematyczne opróżnienie  koszy do selektywnej  zbiórki 
odpadów w miejscowości Lubrza.

Przekazano...............................
6. Radny/a Stanisław Kluczkiewicz

• prośba  o  rozeznanie  się  w  możliwości  prawnego  przyjęcia  przez 
Gminę  Zabytkowego  Parku  w  Staropolu  jako  Parku  Gminnego. 
Prawdopodobnie  przy  każdej  umowie  sprzedaży  gruntów  przez 
Agencję Nieruchomości Rolnych istnieje klauzula o wyłączeniu na 
rzecz tejże Agencji 20 % gruntów – prośba o rozeznanie się w tej 
kwestii.
Czy  naprawdę  nie  ma  możliwości  sprawdzenia  za  jaką  wartość 
został  sprzedany  park  w  Staropolu.  Jeżeli  było  ogłoszenie  o 
przetargu jak twierdzi Agencja Nieruchomości Rolnych to na pewno 
była podana wartość – cena parku.

Przekazano...............................

Odnośnie pkt.6

„Odpowiedzi na interpelacje”.

Głos  zabrał Przewodniczący  Rady  Gminy  -   Kazimierz  Koszucki przedstawił  wnioski  i 
odpowiedzi na wnioski z sesji Rady Gminy w Lubrzy z dnia  28 kwietnia 2006r.
-wnioski i odpowiedzi na wnioski stanowią załącznik do protokołu.

Odnośnie pkt. 7

„Wydanie  opinii Rady gminy w Lubrzy w sprawie utworzenia salonu gier w Porcie 2000 – 
Mostki”
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Głos zabrała sekretarz pani Katarzyna Przewłocka poinformowała, że do Urzędu Gminy wpłynął 
wniosek Zarządu „Fortuna” Sp. z o. o. z siedzibą w Warszawie o zaopiniowanie lokalizacji salonu 
gier losowych w miejscowości  Mostki  na terenie Zajazdu „PORT  2000”.   Podstawowy rodzaj 
działalności Spółki to prowadzenie salonów gier na automatach.  Taki salon działa w oparciu o 
zezwolenie  wydawane  przez  Ministra  Finansów,  a  więc  opinia  Rady  Gminy  jest  jedną  ze 
składowych,  aby  takie  zezwolenia  otrzymać.  Do  wniosku  firma  dołączyła  pozytywne  opinie 
Komend  Powiatowych  Policji  i  Straż  Miejskich  z  terenów Gmin,  na  których  takie  salony  już 
działają.

Po  do  dyskusji  radni  zdecydowali  wydać  opinie  pozytywną,  gdyż  dzięki  takiemu  salonowi 
skorzystają mieszkańcy naszej Gminy m.in. zostaną stworzone nowe miejsca pracy, zyska też na 
tym turystyka.

Przewodniczący Rady pan Kazimierz Koszucki  podał pod głosowanie opinię w sprawie: lokalizacji 
salonu gier losowych w miejscowości Mostki dla „Fortuna” Sp. z o.o. z siedzibą w Warszawie.

 – opinia została przyjęta przy 10 głosach za- 

Odnośnie pkt. 8 

„Informacja dotycząca przygotowania gminy do sezonu turystycznego”

Głos zabrał pan Krzysztof Rosiński referatu ds. promocji turystycznej, poinformował zebranych, że 
Gmina  jest  w  pełni  przygotowana  do  sezonu  turystycznego.  Współpracujemy  z  policją,  aby 
zapewnić bezpieczeństwo dla mieszkańców oraz gości,  którzy odwiedzają naszą Gminę. Trwają 
intensywne prace przed  imprezą „Noc Nenufarów”. Wszystkie plaże na terenie Gminy Lubrza,  są 
ogólnie dostępne. Zgodnie z art. 27 ustawy z dnia 18 lipca 2001 r. prawo wodne (Dz. U. z 2005 nr 
239 poz. 2019)

ust. 1 zabrania  się  grodzenia  nieruchomości  przyległych  do  powierzchniowych  wód 
publicznych w odległości mniejszej niż 1,5 m od linii brzegu, a także zakazywania 
lub umożliwiania przechodzenia przez ten obszar.

ust. 2 zakaz, o którym mowa w ust.  1, nie dotyczy grodzenia terenów stref ochronnych 
ustanowionych na podstawie ustawy oraz obrębów hodowlanych ustanowionych na 
podstawie przepisów ustawy o rybactwie śródlądowym.

Następnie głos zabrał pan Marian Kawa dyrektor Zakładu Budżetowego”Eko-Fort” poinformował 
zebranych, że do tej pory Pętle Boryszyńską odwiedziło 2500 turystów, dochód jaki uzyskaliśmy to 
26  844 złotych.  Od początku  naszej  działalności  postawiliśmy na  promocje i  rozreklamowanie 
naszej atrakcji w prasie oraz w telewizji. Osobiście odwiedziłem, różne instytucje, hotele, szkoły, 
gdzie  zachęcałem do odwiedzana  bunkrów, pozostawiłem ulotki  i  plakaty.  Zainteresowanie jest 
bardzo duże.  
Niestety do tej pory nie udało się usunąć z witryny internetowej zapisu o treści Pętla Boryszyńska 
jest  nieczynna.   Problem  pojawił  się  również  z  organizacją  gastronomi  przy  bunkrach, 
przedsiębiorca będzie musiał pokonać przeszkody sanitarne. 
Głos zabrał Radny pan Stanisław Kluczkiewicz, zaproponował, aby złożyć w Prokuraturze wniosek 
o  popełnienia  przestępstwa  z  powództwa  cywilnego,  gdyż  poprzedni  właściciel  bunkrów 
rozgłaszając  nieprawdziwe informacje na  temat  zamkniętych  bunkrów,  działa  na  szkodę naszej 
firmy.

5



Następnie głos zabrał Radny pan Bolesław Kołakowski poinformował zebranych, że nasza  strona 
internetowa  powinna  być  atrakcyjna  i  ogólnodostępna.  Po  pół  roku  działalności  „Eko-Fortu” 
widzimy  duże  braki  marketingowe,  czas  zapoznawania  się  z  nowym  terenem  powinien  się 
zakończyć, a rozpocząć się okres efektywnej pracy.   

Odnośnie pkt. 9
„Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXIV/205/2006 r. Rady Gminy w Lubrzy z 
dnia 28 kwietnia 2006 r. w sprawie zmiany uchwały nr XXX/176/2005 w sprawie uchwalenia 
budżetu Gminy Lubrza na rok 2006.”

Głos zabrała  pani  Anna Osuch pracownik referatu finansowego Urzędu Gminy,  poinformowała 
zebranych, że Regionalna Izba Obrachunkowa zakwestionowała uchwałę z dnia 28 kwietnia 2006 r
ponieważ  nie  zgodne  były  zapisy  dotyczące  upoważnienia   wójta  do  zaciągnięcia  pożyczek  i 
kredytów  z  nową  ustawa  o  finansach  publicznych.  Po  konsultacjach  z  Regionalną  Izbą 
Obrachunkową naniesiono poprawki.

Do przedstawionej uchwały nie wniesiono uwag.

Następnie Przewodniczący Rady Gminy – Kazimierz Koszucki odczytał uchwałę w sprawie zmiany 
uchwały nr XXXIV/205/2006 r.  Rady Gminy w Lubrzy z  dnia  28 kwietnia  2006 r.  w sprawie 
zmiany uchwały nr XXX/176/2005 uchwalenia budżetu Gminy Lubrza na rok 2006.”, która stanowi 
załącznik do protokołu i poddał pod głosowanie

 – uchwała została przyjęta przy 9 głosach za, 1 głos wstrzymujący - 

Odnośnie pkt.10

„Podjęcie  uchwały w sprawie zakresu i  formy informacji  o  przebiegu wykonania budżetu 
Gminy Lubrza za I półrocze.”
 
Głos zabrała pani Anna Osuch pracownik referatu finansowego Urzędu Gminy, poinformowała że, 
uchwała jest podyktowana tym, że nowa ustawa o finansach publicznych zobligowała samorządy 
do poszerzenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu gmin za I półrocze. 

Do przedstawionej uchwały nie wniesiono uwag.

Następnie  Przewodniczący  Rady  Gminy  –  Kazimierz  Koszucki  odczytał  uchwałę  w  sprawie 
zakresu i  formy informacji  o przebiegu wykonaniu budżetu Gminy Lubrza za I półrocze,  która 
stanowi załącznik do protokołu i poddał pod głosowanie

– uchwała została przyjęta przy 10 głosach za -

Odnośnie pkt.11
„Podjęcie  uchwały  w sprawie  szczegółowych zasad i  trybu umarzania  wierzytelności  oraz 
udzielania  ulg  w  spłacie  należności  pieniężnych  Gminy  Lubrza  i  gminnych  jednostek 
organizacyjnych, do których nie stosuje się przepisów ustawy – Ordynacja podatkowa oraz 
wskazania organów i osób do tego uprawnionych”.

Głos zabrała pani Anna Osuch – pracownik referatu finansowego, poinformowała, że uchwała ta też 
jest podyktowana potrzebą dostosowania się  do nowych zapisów ustawy o finansach publicznych.  
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Następnie Przewodniczący Rady Gminy – Kazimierz Koszucki odczytał uchwałę w sprawie 
szczegółowych zasad i trybu umarzania wierzytelności oraz udzielania ulg w spłacie należności 
pieniężnych  Gminy  Lubrza  i  gminnych  jednostek  organizacyjnych,  do  których  nie  stosuje  się 
przepisów ustawy – Ordynacja podatkowa oraz wskazania organów i osób do tego uprawnionych, 
która stanowi załącznik do protokołu i poddał pod głosowanie.

– uchwała została przyjęta przy 10 głosach za - 

Odnośnie pkt.12

„Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXII/195/2006 r. Rady Gminy w Lubrzy z 
dnia 17 lutego 2006 r.  w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Zakładu 
Budżetowego w Lubrzy.

Głos  zabrał  Przewodniczący  Rady  Kazimierz  Koszucki,  poinformował,  że   w  przedstawionej 
uchwale  następuje  zmiana  w  strukturze  organizacyjnej  zakładu  w  związku  ze  zmniejszeniem 
stanowisk  kierowniczych.  Zamiast  dyrektora  wprowadzono  stanowisko  inspektora  ds. 
zagospodarowania i promocji „Pętli Boryszyńskiej”.

Następnie Przewodniczący Rady Gminy – Kazimierz Koszucki odczytał uchwałę w sprawie 
zmiany uchwały nr XXXII/195/2006 r. Rady Gminy w Lubrzy z dnia 17 lutego 2006 r. w sprawie 
zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Zakładu Budżetowego, która stanowi załącznik do 
protokołu  i poddał pod głosowanie.

– uchwała została przyjęta przy 9 głosach za , 1 wstrzymujący -

Odnośnie pkt.13

„Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  najniższego  wynagrodzenia  pracowników 
zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych Gminy”.

Głos zabrał Przewodniczący Rady Kazimierz Koszucki poinformował, że  ponownie uchwała ta 
pojawiła się w porządku obrad rady, ponieważ nadzór prawny zakwestionował, ją ze względu na 
brak skonsultowania ją ze związkami zawodowymi. Wobec powyższego przedstawioną uchwałę 
skonsultowano  z  reprezentatywnym  związkiem  zawodowym  tj.  Sekcja  Regionalna  Oświaty  i 
Wychowania  NSZZ Solidarność z siedzibą w Zielonej Górze.

Następnie Przewodniczący Rady Gminy – Kazimierz Koszucki odczytał uchwałę w sprawie 
ustalenia najniższego wynagrodzenia pracowników zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych 
Gminy, która stanowi załącznik do protokołu  i poddał pod głosowanie.

– uchwała została przyjęta przy 10 głosach za-

Odnośnie pkt.14

„Podjęcie  uchwały w sprawie porozumienia co do wartości jednego punktu w złotych dla 
pracowników gminnych jednostek organizacyjnych.

Uchwała ta pojawiła się w porządku obrad rady, ponieważ nadzór prawny zakwestionował, ją ze 
względu na brak skonsultowania ją ze związkami zawodowymi. Wobec powyższego przedstawioną 
uchwałę  skonsultowano  z  reprezentatywnym  związkiem  zawodowym  tj.  Sekcja  Regionalna 
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Oświaty i Wychowania  NSZZ Solidarność z siedzibą w Zielonej Górze.

Głos  zabrała  pani  sekretarz  Gminy  Katarzyna  Przewłocka,  poinformowała  zebranych,  że  obie 
uchwały dotyczą tylko roku 2006 i wszystkie wynagrodzenia pracownicze są planowane zgodnie z 
budżetem gminy.  

Następnie  Przewodniczący  Rady  Gminy  –  Kazimierz  Koszucki  odczytał  uchwałę  w  sprawie 
porozumienia  co  do  wartości  jednego punktu  w złotych  dla  pracowników gminnych  jednostek 
organizacyjnych, która stanowi załącznik do protokołu i poddał pod glosowanie.

– uchwała została przyjęta przy 10 głosach za-

Stan  radnych  9  na  15  –  Alina  Mieczyńska  zwolniła  się  i  nie  uczestniczyła  w  następnych 
głosowaniach.

Odnośnie pkt.15

„Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  nieruchomości  (mieszkanie  w 
Zagórzu)

Głos  zabrała  pani  Danuta  Hołowaty  pracownik  referatu  ewidencji  gruntów,  poinformowała 
zebranych,  że  zbycie  nieruchomości  następuje  w  drodze  przetargowej,  na  wniosek  i  na  rzecz 
najemcy lokalu. 

Radny Stanisław Kluczkiewicz wniósł o zamieszczenie zapisu w przedstawionej uchwale, że każdy 
najemca lokalu posiada równe  udziały tj. 25/100 w drodze dojazdowej do nieruchomości.

Następnie Przewodniczący Rady Gminy – Kazimierz Koszucki odczytał uchwałę w sprawie 
wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości (mieszkanie w Zagórzu).,  która stanowi załącznik do 
protokołu i poddał pod głosowanie.

       
– uchwała została przyjęta przy 9 głosach za -

Odnośnie pkt.16

„Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia instytucji kultury (Gminny Ośrodek Kultury wraz z 
biblioteką).”

Głos zabrała pani Katarzyna Przewłocka poinformowała zebranych, że  aby utworzyć instytucje 
kultury  należy  spełniać  następujące  warunki:   posiadać  statut  instytucji,  akt  utworzenia  oraz 
dokonać wpisu do rejestru instytucji kultury, który dokonuje organizator w tym przypadku wójt. 
Pojawienie się tej uchwały wynikło z tego, że ustawa o instytucjach kultury mówi, że tylko takie 
jednostki mogą starać się o różnego rodzaju dotacje. W naszym wypadku należałoby utworzyć dwie 
instytucje -  rozdzielić bibliotekę z gminnym ośrodkiem kultury, ponieważ do tego zobowiązuje nas 
ustawa o instytucjach kultury. 

Głos zabrał pan wójt Eugeniusz Chamarczuk, poinformował zebranych, że o dotacje staramy się 
wspólnie  jako  Gmina  i  są  one  wykorzystywane  do  organizacji  różnego  rodzaju  przedsięwzięć 
kulturalnych.  Utworzenie instytucji  wiąże się  z  kosztami  z  zatrudnieniem nowych osób w tym 
dyrektora, głównego księgowego, instruktora i gminę na to nie stać.  
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Głos zabrał radny Bolesław Kołakowski poinformował zebranych, że należy przeprowadzić analizę 
czy powołanie takiej instytucji przyniesie korzyści gminie, czy osoby, zatrudnione będą działać, aby 
uaktywnić środowisko kulturalne, przyciągnąć młodzież oraz osoby starsze do GOK-u. Należało by 
zatrudnić instruktorów od muzyki czy plastyki. Na dzień dzisiejszy w noszę o przeanalizowanie 
sytuacji i rezygnację z podejmowania uchwały. 

Głos  zabrał  pan  wójt  Eugeniusz  Chamarczuk poinformował,  że  nie  jesteśmy w stanie  określić 
wielkości  dotacji  jakie  byśmy  pozyskali  na  cele  kulturalne.  Dotychczasowe  doświadczenia 
pokazują, że starania o jakie jakikolwiek dofinansowanie jest trudne, jest bardzo dużo wniosków i 
jest  długa droga do akceptacji wniosku. 

Przewodniczący  Rady  Kazimierz  Koszycki  poddał  pod  głosowanie  wniosek  radnego  pana 
Bolesława Kołakowskiego o rezygnację z podejmowania przedstawionej uchwały:

 - za nie podjęciem uchwały głosowało 9 radnych -
Odnośnie pkt.17

„Podjęcie uchwały w sprawie zmian w podziale na okręgi wyborcze do Rady Gminy.”

Głos  zabrała  pani  Katarzyna  Przewłocka  poinformowała że  nastąpiła  pomyłka  w  liczbie 
mieszkańców miejscowości Boryszyn i Buczyna-Zagje. Wydział wyborczy Urzędu Wojewódzkiego 
w Zielonej Górze pomylił, te dwie miejscowości i przysłał uchwałę w związku zaistniałą różniącą 
w liczbie mieszkańców. 

Głos zabrał Przewodniczący Rady Kazimierz Koszycki poinformował,  że w związku z tym, że 
nastąpiło przekłamanie i, że nie nastąpiła żadna zmiana w liczbie ludności w/w miejscowościach 
należy zdjąć uchwałę z porządku obrad.

- 9 głosów za zdjęciem uchwały -
Odnośnie pkt. 18

„Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Gminy w Lubrzy” 

Protokół  z  poprzedniej  sesji  Rady  Gminy  został  wyłożony  godzinę  przed  sesją,  bez  jego 
odczytywania

– protokół  z  poprzedniej  sesji  Rady  Gminy  został  przyjęty  przy  8  głosach  za,  1 
wstrzymujący-

Na tym zakończono posiedzenie sesji.

Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz Koszucki podziękował za udział w obradach sesji 
oraz dokonał oficjalnego zamknięcia XXXIV zwyczajnej sesji Rady Gminy Lubrza.

          Przewodniczący  Rady Gminy
                 Kazimierz Koszucki

Protokołowała:
Magdalena Gadawska       
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